
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 20. októbra 2016 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom 
2. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom 

roku 2015/2016 
3. Zameranie školského roka 2016/2017 
4. Záujmová činnosť v ŠKD 
5. Informácie zo zasadnutia Mestskej školskej rady mesta Prievidza konaného dňa 

28.9.2016 
6. Rôzne, diskusia 
7. Oficiálna rozlúčka členov Rady školy s Mgr. Vierou Dušičkovou 
8. Záver  
9. Uznesenie 

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ Ing. Svitek. 

2. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová odprezentovala výročnú správu za šk. rok 2015/2016. 

3. bod  

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala o podujatiach školy ako aj o víziách 

a zameraní školy v nasledujúcom období. Medzi víziami uviedla otvorenie športových tried už 

od prvého ročníka ZŠ, zabezpečenie skriniek pre každého žiaka na druhom stupni ako aj 

o duálnom vzdelávaní.  

 

 



 

4. bod 

Vedúca školského klubu detí Kamila Kršková predniesla sumár aktivít a záujmových činností 

za uplynulé týždne. Poukázala na oddychové a odpočinkové aktivity, pripravované akcie pre 

deti a rodičov a tiež predstavila rôznorodú činnosť ŠKD v popoludňajších hodinách formou 

zábavníčkov. 

5. bod 

Ing. Svitek podal prítomným informácie zo zasadnutia Mestskej školskej rady konaného dňa 

28.9.2016. 

6. bod 

Zástupkyňa školy Mgr. Mária Jakubisová informovala o počte tried, žiakov, zahraničných 

študentoch, integrovaných žiakoch a spolupráci s krízovým centrom Domino. Prítomných tiež 

informovala o počte záujmových útvarov, vydaných a prijatých vzdelávacích poukazoch ako aj 

o dátumoch testovania žiakov piateho a deviateho ročníka. 

Vzhľadom k odchodu žiaka Michala Hromadu zo školy bolo členstvo pani Ivany Hromadovej 

v RŠ ukončené. Podľa predchádzajúceho hlasovania a počtu hlasov bol za člena RŠ zvolený 

pán Dalibor Franko. 

7. bod 

Členovia Rady školy sa oficiálne rozlúčili s odchádzajúcou riaditeľkou školy Mgr. Vierou 

Dušičkovou. Poďakovali jej za prácu a aktívnu činnosť v školstve. 

8. bod 

Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť  

 

 



 

9. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy prijíma správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej 

činnosti školy.           

 Rada školy berie na vedomie - informácie o zameraní školy na šk. rok 2016/2017

            - záujmovú činnosť ŠKD    

     - informácie o stave žiakov k začiatku šk. roka 2016/2017 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 

 


